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Írásbeli választ igénylő kérdés
részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani „A sertéstermelőket
nemcsak az alacsony felvásárlási árak, hanem a járványok is sújtják? "
címmel

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!
Békés megyében 2003 . február hónapban fertőző sertésbetegség lépett fel . A
sertéstartók megbetegedett állatait leölték, illetve leölik, a többi állatot vágóhídra
szállítják el. Mindezért állami kártalanítást, (átlagosan a piaci ár 90%) fizetnek .

A betegség február óta többször fellépet Okány községben is és a mai napig nem
számolták fel, így a sertéstartók hosszú ideje a szinte egyedülési megélhetésüket
biztosító bevételtől esnek el . Ugyanis a vásárolt új állomány több hónapig még
nem ad bevételt és a termelőknek még számos korlátozást is be kell tartaniuk
(zárlat, forgalmi korlátozás, csak meghatározott helyről ajánlatos vásárolniuk új
állományt stb .)

Kérdezem miniszter urat, hogy
Mi az oka annak, hogy nem képes az állategészségügyi hatóság a
betegséget végleg felszámolni?
Tud-e az állategészségügyi hatóság olyan szakmai intézkedést hozni, amely
hosszú távon garantálni tudja a termelők állategészségügyi biztonságát,
mint ahogy az a korábbi években megvolt?

Várom megtisztelő válaszát!
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